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מוזמנים נוספיםנעדרים מהישיבהנוכחים בישיבה

תמיר,אבי,יגאל ב' , בלהה,
לילי, שמעון, בועז, זיו, דני

יחיעם, אמנון, אליז,
חמוטל

יונתן

על סדר היום:

אישור פרוטוקול ישיבה קודמת .1

מיזוג עם צבר קמה .2

אישור פרוטוקול .1

אושר פרוטוקול ישיבת 7/10 (בתיקון לגבי שמות המשתתפים).

2.    מיזוג עם צבר קמה

תמיר- מזכיר הישיבות הקודמות בנושא, ואת  הישיבה האחרונה בנושא - בה שלחנו את הצוות לשלב 
נוסף במו"מ וביקשנו לדווח.

מבקש מאבי לדווח.

אבי - לפי המלצת אוהד עובד - עמ' 40 במצגת - לכ.מ מגיע 31.5%, דרישה שלנו מצבר קמה לכיוון 
.32%-32.5%

בפגישה איתם הם אמרו שלא בנויים לשותפות כזאת, נתנו הצעה מדורגת - 30% קבוע ובמשך 4 
שנים  ירידה באחוזים מהרווחים -  31,32,33,34. המשמעות היא כ- 1 מלש"ח מעבר ל- 30%.

בצוות הגענו לדעה שהסידור הזה לא מתאים לנו - ההסבר שלהם - הענף הטוב שלנו - הרימונים 
במגמה של ירידה. מציין שהירידה באירו ובשטרלינג אכן תפגע ברווחיות הרימונים. ביקשנו לחזור 

להצעה של אחוזים קבועים  מציע לתת לצוות מנדט ברף התחתון.

תמיר - מסביר על המצגת ועל התפיסה בעבודה של אוהד עובד, של בדיקת הערכים הפיזיים והערכים 
הפיננסיים ושקלול ביניהם. מסביר שהסינרגיה נראית בהכרח מוטית, כי היא מוצגת רק בהשוואה 

לפיננסי, למרות שהחלוקה היא על פי ממוצע בין פיזי לפיננסי.

יגאל - מאד בעד האיחוד, אבל חסר הניתוח הפיננסי. חושב שיש בעיה במטעים.

תמיר- השאלה אם מקבלים את התפיסה של העבודה של ממוצע בין פיזי לפיננסי.  אם כן - לקבוע
מספר לצוות. אם לא – צריך עבודה אחרת, אבל להבין שזה סיום המו"מ.

יונתן - ירידה כללית בגד"ש תפגע יותר בנו. הרימונים בוודאות יהיו ירידה

יונתן + אבי – מטעי הנשירים  כבר זקנים – בתהליך של ירידה. רימונים – שתלו כמויות עצומות בכל 
העולם שיביאו לירידת מחירים. המגמות ברורות גם לצד השני.

אבי - מזכיר גם שאין חברי קיבוץ שמעוניינים לעבוד בגד"ש ולהתמקצע, צריך לצפות פני עתיד, 
להכנס לשותפות בתרבות ארגונית דומה לשלנו.

מזכיר שמול שותפי המטעים לא יהיה פשוט להעביר את זה. אם נאשר  - זו תחילת דרך.
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מציין שהיום זה הרגע האחרון ושזה מתאים לכפר מנחם. מציע לקבוע 30.7% כרף תחתון והצוות 
ינסה להשיג המקסימום.

מזכיר שאם לא נכנס לשותפות נדרש להשקיע בגד"ש שלנו השקעות שדחינו.

יונתן - חושב שההצעה נכונה. ההזדמנות לא תחזור. יתן לכ.מ. בטחון , כי בניהול שלנו לא יכול  להיות 
יציב לאורך זמן . כך נהיה חלק מגוף יציב שמתאים לנו, ואסור לפספס את זה.

בלהה - התחלנו עם זה כי הייתה מטרה לחסוך בעלויות

בועז - עושים את זה כדי להרוויח , מצפים שרווח יגיע מחסכון בעלויות.

ב- 30.7% לא בטוח שכדאי, מציע לא לרדת מתחת 31.5% .

יגאל- מציע ללכת על לא פחות מ-31.5%. מקבל שהנקודה העכשווית שלנו בעייתית, אבל לא לפוצץ גם 
על 31%.

דני - מוטרד, אבל מקבל לא פחות מ 31.5 .

שמעון - כמו דני

לילי - כמו דני

בלהה - כמו דני

סוכם -

הצוות מקבל מנדט לסגירה, ובלבד שחלק כ.מ. לא יפחת מ- 31.5%.

רשם: תמיר


